
REFERAT SOKNERÅDSMØTE GLOPPEN SOKN 
Onsdag 21.10.2020  kl .18.00 – 20.00  Sandane kyrkje,  Peisestova 

	

Til	stades:	Laila,	Oddvar,	Arne,	Hege,	Berit,	Bjørn,	Oddhild,	Vidar	og	Åslaug	(ref.)	
Forfall:	Eivind	

Innleiing:	Laila	Bergheim	Ommedal	

	

REFERATSAKER					

Sak	69/20			Godkjenning	av	innkalling	
Soknerådet	godkjente	innkallinga.	

Sak	70/20			Godkjenning	av	protokoll	frå	sist	møte	
Soknerådet	godkjente	protokoll	frå	sist	møte.	

	

VEDTAKSSAKER	

Sak	71/20		Gudstenesteordninga			
Vidar	orienterte	om	gudstenesteutvalet	sine	innstillingar	til	ny	gudstenesteordning.		

Tekst	
Soknerådet	sine	endringar	i	høve	innstillinga	(tekstdel):		

- Ved	familiegudstenester	bruker	vi	kan	vi	bruke	«søndagsskulebøna»:	
- Slette	siste	line	under	pkt	5:	«Soknemøtet	ynskjer	osv.»	Vidar	tar	dei	redaksjonelle	

endringane	i	framlegget.	
- Halleluja-omkved.	Vi	bruker	vanlegvis	halleluja-omkved	977.6,	men	alle	i	salmeboka	(N13)	

kan	brukast.			
- Avstemming	om	«utrent»	eller	«gjeve»	om	blodet	i	nattverden.	Det	vart	«gjeve»	med	6	mot	

3	stemmer.	

Musikk	
Soknerådet	høyrte	gjennom	allmenn	serie	2,	som	er	den	serien	som	blir	ny	i	gudstenesteutvalet	sitt	
framlegg.	I	tillegg	blir	det	noko	nytt	viss	vi	skal	bruke	fest	og	faste-seriene.		

Soknerådet	vedtok	ny	gudstenesteordning,	med	dei	endringane	det	her	er	vist	til.	Vedtaket	var	
samrøystes.	

	

	



Sak	72/20		Stiftinga	Kyrkjelydsarbeid	i	Gloppen						
Stiftinga	blir	no	oppløyst,	og	ei	ny	ordning	for	styre	og	organisering	må	på	plass.	

Vi	skal	drøfte	og	gje	ein	uttale	om	følgjande	spørsmål:	
a) Skal	eit	slikt	styre	peikast	ut	av	sokneråda	–	mellom	medlemmane	i	soknerådet,	eller	kan	

soknerådet	fritt	peike	ut	personar	dei	vil	ha	i	styret?	
b) Dei	3	soknerådsleiarane	tek	opp	i	sitt	sokneråd,	saka	om	korleis	ein	ynskjer	at	ny	organisering	

av	Sandanedagane/loppemarknaden	skal	vere.	Ein	ynskjer	eit	vedtak	frå	kvart	sokn	på	dette	
med	framtidig	organisering.	

Saka	vart	utsett	til	møte	sokneråds	møtet	9.	desember	2020.	

	

Sak		73/20	Møte	mellom	stab	og	sokneråd	

Det	er	sett	opp	eit	felles	møte	mellom	stab	og	dei	tre	sokneråda	18.11.20.	kl.18.	Det	er	første	gongen	
vi	skal	ha	ei	slik	samling,	og	det	er	forankra	i	§	9	i	kyrkjelova.	Målet	er	at	sokneråda	skal	bli	kjent	med	
dei	tilsette.	Dei	andre	sokneråda	har	fått	melding	om	dette	i	juni,	og	får	no	ei	påminning	om	dette.	
Gloppen	sokneråd	skal	vere	vertskap	i	år.	

Det	må	vere	påmelding	for	å	vite	storleiken	på	arrangementet.	Smittevernreglane	må	overhaldast.	Vi	
bestiller	kringle	frå	bakar,	Hege	tar	ansvar	for	det.	Hege	og	Berit	lagar	invitasjon.	Arne,	Oddvar	og	
Laila	tar	ansvar	for	å	gjere	klar	kyrkja	og	sette	på	kaffi.		

Program:	
• Ulike	medarbeidarar	fortel	om	sine	arbeidsoppgåver	og	utfordringar.	
• Quiz		v/Berit			

	Vi	vil	utfordrar	Breim	sokneråd	til	å	organisere	møte	mellom	stab	og	sokneråd	i	2021.	

	

ORIENTERINGSSAKER	

Sak	74/	20		Jul	i	kyrkja						
Korleis	organisere	gudstenester	i	jula?	Vi	klarer	ikkje	å	gi	like	mange	eit	gudstenestetilbod	som	
vanleg.	Sandane	kyrkje	har	liten	kapasitet	samanlikna	med	Vereide.	Staben	foreslår	å	flytte	
gudstenesta	i	Sandane	kyrkje	til	Vereide.	Med	to	gudstenester	i	Vereide	og	ei	i	Gimmestad	kjem	vi	
opp	i	kring	halvparten	av	vanleg	kapasitet.	(Vereide:	kl.	13,	14.30	og	Gimmestad	kl.	16)	Det	skal	kome	
eit	landsdekkande	påmeldingssystem	til	gudstenester.	Dette	må	gjerast	kjent	i	god	tid	før	jul.	Vi	må	
ha	godt	med	folk	til	å	vise	folk	kvar	dei	skal	sitje,	for	å	få	plass	til	så	mange	som	råd.	Soknerådet	må	
rekne	med	å	hjelpe	til	med	dette.	Vi	kjem	tilbake	til	det	på	møtet	9.	nov.	Vi	vil	ikkje	streame	
gudstenester	i	jula.	
	

Sak		75/20		Møte	mellom	kyrkja	og	KFUK/	-	M							
Vidar	orienterte	om	møtet.	Dei	ville	vite	litt	om	korleis	stoda	er	i	Gloppen	når	det	gjeld	kristent	
ungdomsarbeid.	Vi	må	vere	offensive	og	sjå	på	korleis	vi	kan	få	nytte	av	den	ressursen	som	ligg	i	
prosjektet.	

	

	



Sak	76/20				Orientering	om	brev	frå	Bjørgvin	kirkevergelag				
Berit	orienterte	om	brev	frå	kyrkjeverjen.	Dette	er	ei	sak	vi	kjem	tilbake	til	når	den	kjem	på	høyring	i	
2021.	

	

Sak	77/20				Orientering	om	ulike	høyringar:				
• Kirkeval	
• Endring	i	kirkeordning	
• Langtidsutleie	av	kirker	
• Fjernmøter	

Det	er	høve	til	å	kome	med	individuelle	innspel.	
Sjå	høyringar: https://www.ka.no/sak/article/1566985	
Alle	har	høyringsfrist	30.	november	2020	
	
I	utgangspunktet	vil	ikkje	soknerådet	behandle	desse	høyringane,	men	medlemma	i	soknerådet	kan	
sjå	på	dei	og	melde	frå	viss	det	er	ønskjeleg	at	soknerådet	tar	det	opp	på	neste	møte.	

	

EVENTUELT	

Hittil	i	korona-tida	har	vi	berre	tatt	i	mot	kollekt	pr.	vipps.	No	har	det	vart	ei	stund,	og	soknerådet	
ønsker	å	ha	tilbake	høve	til	å	gi	kontanter.	Soknerådet	ber	staben	finne	ut	korleis	dette	best	kan	
gjerast	med	tanke	på	smittevern.		

Neste	ordinære	soknerådsmøte	er	9.12.20.		
Frist	for	innsending	av	saker	til	dette	møtet	er:	30.11.20	

	

Ref.	Åslaug	Haugset	

	

	


